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Interpellation till 
Anna-Lena Danielsson 

 
Hur ligger det till med barnläkare i Lycksele?  

 
 
 
 

Södra Lapplands upptagningsområde är lika stort som Schweiz till ytan. Region 

Västerbotten har ”från fjäll till kust” som ledstjärna men det förpliktigar. Enligt lag är 

regionen skyldig att ge likvärdig vård till alla invånare vart man än bor.  

 

Vi har många barnfamiljer som bor i detta stora upptagningsområde som även de blir sjuka 

och kräver ibland akut vård.  

 

I nuläget så är bemanningen av barnläkare vid Lycksele lasarett i princip obefintlig.  Vi 

saknar både barnläkare jour samt slutenvårdsmöjligheter för medicinskt sjuka barn.  

Kirurgiska åkommor handläggs av kirurgerna vid Lycksele lasarett.  

 

Enligt statistik från 2022 skickades ca 60 barn vidare trots det krävdes mycket kort vårdtid 

och oftast lättare åkommor som hade kunnat lösas på plats. Drygt 1700 barn besökte 

akuten under 2022. Ca 250 bedömdes som antagen röd, orange eller akut sjuka och ca 60 

fick skickas vidare. Dessutom har vi nu ett BB som har öppnat så det finns behov av en 

barnläkare och gärna med neokompetens. 

 

Utifrån ovanstående ställer jag följande frågor till Hälso- o sjukvårdsnämndens 

ordförande Anna-Lena Danielsson: 

 

- Anser du att de barn och unga som bor i vårt inland, Södra Lappland, får likvärdig vård 

som boende i vårt övriga län? 
 

- Vad ämnar du göra för att få barnläkare till Lycksele? 
 

- Anser du att man får likvärdig vård oavsett om man är akut sjuk eller kronisk sjuk? 
 

- Om du anser att så inte är fallet, vad tänker du göra åt saken?  

 

 

 

Betty-Ann Nilsson (KD) 
Ledamot Regionfullmäktige. 
 


